
华泰财险附加性虐待或骚扰除外条款（CB 版） 

 

请仔细阅读本附加条款，尤其是以下划线标注免除本公司责任的条款内容。 

 

 

本保险不适用因为以下情况所引起的任何损失，成本或费用: 

 

1. 被保险人所照顾，监护或看护的人员遭受任何人实际的或威胁性的虐待或骚扰；或 

2. 任何与留用、雇佣、调查、监督、向有关部门报告或未报告被保险人应对其行为负或曾

经负法律责任的任何人并且其行为将被上述 1）段所除外 

引起的。 

 

其余条款与条件维持不变。 

 

 

 

Sexual Abuse or Molestation Exclusion： 

 

PLEASE READ THE ENDORSEMENT CAREFULLY ESPECIALLY THE PARTS APPEARING IN RED 

WHICH EXEMPT THE COMPANY FROM LIABILITY UNDER THIS POLICY. 

 

This insurance does not apply to any loss, cost or expense arising out of: 

A. the actual or threatened abuse or molestation by anyone of any person while in the care, 

control or custody of any insured; or 

B. any retention, employment, investigation, supervision, reporting to or failure to report to 

the proper authorities of a person for whom any insured is or ever was legally responsible 

and whose conduct would be excluded by subparagraph A. above. 

 

All other terms and conditions remain unchanged. 

 


